

Title (en)

COOKING DEVICE WITH COOKING CAVITY AND INSERTABLE GRIDS

Title (de)

GÄRGERÄT MIT EINEM GARRAUM UND EINSCHUBGITTERN

Title (fr)

APPAREIL DE CUISSON AVEC CAVITÉ DE CUISSON ET GRILLES INSÉRABLES

Publication

EP 2325566 A1 20110525 (DE)

Application

EP 10190171 A 20101105

Priority

- EP 09290893 A 20091123
- EP 10190171 A 20101105

Abstract (en)

The grid (8) has resting units fixing the grid in a folding position, where the grid is movable around a joint (12) and aligned to engage a folding position that is parallel to a left side wall (3), right side wall (4) of a cooking chamber (2), and a hinged down horizontal position. The grid is connected with the side walls of the chamber via the joint. The joint comprise a pin that runs in a longitudinal groove, and a movable part i.e. telescopic arm, of a telescopic rail is connected with another grid via another joint.

Abstract (de)

Das Einschubgitter (8) dient zur Verwendung in einem Garraum (2) eines Gärgeräts (1), wobei das Einschubgitter (8) um mindestens ein Gelenk (12) herum beweglich ist und dazu eingerichtet ist, in dem Garraum (2) eine hochgeklappte, im Wesentlichen zu einer Seitenwand des Garraums parallele Stellung und eine heruntergeklappte, im Wesentlichen horizontale Stellung einzunehmen. Das Gärgerät (1) ist mit einem Garraum (2) und mindestens zwei Einschubgittern (8), welche an einer jeweiligen Seitenwand (3, 4) des Garraums (2) anordnenbar sind, ausgestattet, wobei die Einschubgitter (8) jeweils als ein Einschubgitter (8) nach einem der vorhergehenden Ansprüche ausgestaltet sind und in ihrer heruntergeklappten Stellung einen Gitterrost bilden.

IPC 8 full level

F24C 15/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/16 (2013.01); **F24C 15/168** (2013.01)

Citation (search report)

- [XYI] DE 4014823 A1 19911114 - MIELE & CIE [DE]
- [X] WO 2008080923 A1 20080710 - ARCELIK AS [TR], et al
- [Y] EP 1548217 A2 20050629 - G Z INTERNAT DI GARBIN O E C S [IT]
- [A] DE 370404 C 19230302 - STIERLIN & VETTER G M B H

Cited by

DE102014201429A1; EP2908056A3; EP3081885B1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2325566 A1 20110525; EP 2325566 B1 20200415; CN 102144895 A 20110810

DOCDB simple family (application)

EP 10190171 A 20101105; CN 201010621394 A 20101123